
 

’s-Hertogenbosch, 5 december 2023 

 

Schriftelijke vragen ex. art. 71 RvO 

Onderwerp:  Wel of geen ondergrondse containers bij nieuwbouwproject Amadeiro? 

Aan het college van B&W, 

Sinds vorige maand is het nieuwbouwproject Amadeiro aan de Prins Bernhardstraat opgeleverd. 

De bewoners werden geconfronteerd met problemen rondom het afvoeren van hun huisafval. Geen 

ondergrondse containers waren beschikbaar maar verrijdbare containers was het alternatief. 

Het Brabants Dagblad publiceerde recentelijk al over de uitpuilende containers en het niet 

beschikbaar hebben van ondergrondse containers om het afval in kwijt te kunnen van de bewoners 

en omwonenden van en nabij het nieuwbouwproject Amadeiro. 

Er zijn nu als oplossing veel verrijdbare containers te zien bij het complex om daar het afval in kwijt te 

kunnen. Dit geeft een slordig beeld en het aanzicht van de omgeving wordt er niet beter van.  

Er staan nu 2 grote containers waarvan 1 (geel) op het Anne Frankplein en 1 (rood) in de Prins 

Bernhardstraat. Deze containers ontsieren het straatbeeld. De bewoners en andere omwonende 

hebben er last van omdat ze er naar moeten kijken. Een rode container staat zelfs onder het raam 

van een appartement. 

Ons inziens was niet de bedoeling dat de bewoners hun afval in de verrijdbare of in andere 

containers dienden te gaan plaatsen. Er was toch aanvankelijk sprake was van het plaatsen van vier 

ondergrondse containers? Blijkbaar is het nu onmogelijk om de ondergrondse containers te plaatsen 

omdat er teveel bekabeling in de grond zit.  

Ondanks dat er eerder een ondergrondse container stond komt deze niet terug omdat de plek waar 

deze ondergrondse container stond nu is ingericht als parkeerplaats. Terugplaatsen van de container 

zou ten koste gaan van twee parkeerplaatsen. 

Wij hebben hierover de volgende vragen: 

• Komen er 4 ondergrondse containers zoals eerder toegezegd en zo ja wanneer en waar? Zo 

niet, wat is daarvan de reden en het alternatief? 

• Wat vindt u van het aanzicht van uitpuilende containers en de bij plaatsingen van afval? Is 

het aanbod aan containers wel toereikend? Wat gaat u extra doen om de omgeving schoon 

te houden en de bij plaatsingen te verwijderen? 

• Bent u bereid op korte termijn te kijken naar andere oplossingen omtrent het verbeteren van 

de huidige situatie? Zo ja wanneer? Zo niet waarom niet? 
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